

Taiwan Journal of Buddhist Studies

No.46

Dec. 2023

Special Issue: The Hidden Jewel: On Forgotten Chan Histories

Introduction to the Special Issue	Liao, Chao-heng	1
The Picture of Meditation Practices in the 6th and 7th Centuries: Focusing on the Sengshi and Huizan Communities	Zeng, Yao-min	5
Literary Contributions to the Rise of Chan Buddhism in the Northern Song Dynasty: A Focus on the Yunmen Lineage	Huang, Tingshuo	51
Repentance and Chan Practice of Sanfeng Lineage: Research on Renshan Jizhen's <i>Da-Bo-Re-Chan-Fa</i>	Chang, Ya-wen	107
Research on the Selected Collection of Korean Buddhist Monk Poetry: Focus on <i>Daedong Youngsun</i>	Im, Yu Jeong	167

Articles

Logic and Consciousness-only: Dharmapāla's Application of <i>hetuvidyā</i> in the <i>Cheng weishi baosheng lun</i>	Hu, Chih-chiang	211
--	-----------------	-----

National Taiwan University
 Taipei, Taiwan, Republic of China
 E-mail: ntutjbs@gmail.com
 Website: <http://homepage.ntu.edu.tw/~ntucbs/tjbs/2.introduction.html>



臺大佛學研究

第四十六期

民國一十二年十二月

臺灣大學文學院佛學研究中心印行

臺大佛學研究

第四十六期

【「衣中寶珠：被遺忘的禪宗史」專題】

「衣中寶珠：被遺忘的禪宗史」專題導言	廖肇亨
六、七世紀的習禪世界——以僧實、慧瓚二系為中心	曾堯民
北宋禪宗勃興的文學因素——聚焦於雲門宗的討論	黃庭碩
三峰派之讖與禪：論仁山寂震《大般若讖法》	張雅雯
韓國佛教詩選集《大東詠選》研究	任洧廷

【一般專論】

邏輯與唯識：護法《成唯識寶生論》對因明之使用	胡志強
------------------------	-----

中華民國 臺北

國立臺灣大學文學院佛學研究中心印行

中華民國一十二年十二月